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Referat fra Hovedstyremøte den 4/4 - 2024. 
 
Møtet ble avholdt via zoom og startet kl. 13.00 og ble avsluttet ca. kl. 14.30. 
Følgende personer var til stede: Jørn Hansen, Karina Mathisen, Stein Helleborg, 
Camilla Løhre, Magne Sydnes, Finn Knut Hansen og Stian Svelle.  

 
1. Innkallingen og referatet fra det forrige møtet, som ble avholdt 
15.2.2024 ble gjennomgått og godkjent uten merknader.  
 
 
2. Medlemsstatus. 
Ved årsskiftet 2023/2024 var det registrert 1418 personlige medlemmer 
totalt. Av disse var 1040 faktisk betalende medlemmer. Dette utgjør drøyt 73 
% av medlemsmassen. Dette er inkludert konsern: 4 stk, bedrift: 21 stk, 
institutt: 6 stk. 
 
Ved årsskiftet 2022/2023 var det registrert 1397 personlige medlemmer 
totalt. Vi registrer altså en liten økning, for første gang på mange år! 
 
Per primo april hadde 986 medlemmer betalt kontingenten. Utestående: 133. 
 
 
3. Økonomi og regnskap  
Kasserer gikk gjennom forslag til budsjett for 2024. Inntektene (renter og 
avkastning) ser ut til å bli endel større enn forventet, og årets resultat ender i 
med godt overskudd!  
 
 
4. Saker til Rådsmøtet 
Hovedstyret diskuterte følgende som saker til Rådsmøtet 19. april: 
• Hovedstyrets årsberetning 
• Landsmøtet     
• Ny situasjon for Kjemi 
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• Rapport fra Samarbeidsutvalget 
• Code of conduct/strategi 
• Støtte/insentivering av avdelinger 
• Ny medlemsløsning og for arrangementer. 

 
I hovedstyremøtet fikk vi korte presentasjoner fra to leverandører av 
medlems/arrangementsløsninger, CheckIn og Rubic. Det er noen forskjeller i 
tjenestene som kan tilbys, og hovedstyret tar dette med seg videre inn mot 
Rådsmøtet og fornyelsesarbeidet. 
 
Hovedstyret og generalsekretæren jobber videre med saksgrunnlag frem til 
Rådsmøtet 19. april. 
 
 
5. Løpende saker, korte oppdateringer 
 
Landsmøte 2024 – Tidspunkt for landsmøtet er 17-18. juni 2024. 
Hovedstyret ble informert om planleggingsgruppas arbeid, som ledes av 
Hanne Røberg-Larsen, UiO. Program og påmelding er publisert på 
hjemmesidene. Titler på foredrag og tidsplan er stort sett på plass.  
 
Ved tidspunktet for hovedstyremøtet var antall påmeldte deltagere ganske 
svakt, og det var bekymring knyttet til mulighetene for gjennomføring. Det 
var særlige bekymringer rundt antall middaggsdeltagere, og den økonomiske 
forpliktelsen vi har der. I etterkant av hovedstyremøtet har påmeldingen tatt 
seg brukbart opp, og det ser ut til å bli et forholdvis godt besøkt landsmøte 
 
 
6. Orienteringer, søknader, neste møte  
Hovedstyret vedtok søknad om møtegaranti inntil kr 30 000 for Plasma Loen. 
Hovedstyret utpekte ett nytt æresmedlem. 
 
Neste møte er Rådsmøtet fredag 19. april 10.00. 
 
 
 
 
 

Generalsekretæren.  
Oslo, 10/5-2024 
 


